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Írásbeli kérdés

„Miért titkolózik a kormány a minisztériumok gazdálkodását illetően?" címmel a
Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtani Gyurcsány Ferenc Miniszterelnök
Úrhoz. A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszterelnök Úr!

Nem múlik el úgy nap, hogy Ön ne beszélne az adófizetők pénzének felelősséggel
való elköltéséről. A problémaa az, hogy Ön csak beszél, beszél és beszél, de a tények egész
mást mutatnak.

Tisztelt Miniszterelnök Úr!

Több ízben is benyújtottam Önhöz azokat az írásbeli kérdéseket, amelyek alapján arra
szerettem volna választ kapni mire költi a kormány az adófizetők pénzét. Mennyiért
vásároltak luxusautókat, mennyit költöttek utalásokra, mennyit fizettek ki és mire, külsős
szakértők számára, stb.?

A dumakormány miniszterei azonban valakinek az utasítására ezekre a kérdésekre
adandó válaszokat megtagadták mondvacsinált indokokkal . Vajon kinek az utasítására? Csak
nem az Önére Miniszterelnök Úr? És vajon miért?

Ez utóbbira könnyen megtaláljuk a választ . Ezeket a kérdéseket az Ön sportminiszter
korában már feltettem Önnek a Sportfolió Kht.-ra vonatkozóan. Öntől akkor választ kaptam,
és a válaszokból fény derült a dumakorra ny pazarló gazdálkodásának egy szeletére. Kiderült
a Sportfolió Kht . amelyről azt állították, hogy nehéz helyzetben volt kormányváltáskor, 2002 .
októberében 35 millió forintért vásárolt 10-11 milliós luxusautókat az új vezetőknek, és volt
olyan hónap 2004 . áprilisa, amikor 32 millió forintot fizetett ki külsős szakértők számára . 32
millió forintot, egyetlen hónap alatt, és azóta sem tudjuk kik, és mit s zakértettek ezért az
összegért, amelyért egy pedagógus, vagy ápoló 30 évig dolgozik.

Tisztelt Miniszterelnök Úr!

Így már érthető a nagy titkolózás. Önök arra hivatkoznak, hogy a kért adatok nem
állnak rendelkezésre . Azonban ez nem igaz . Ha ezek az adatok megvannak egy minisztérium



egy cégére vonatkozóan, akkor hogy lehetséges, hogy a minisztériumra vonatkozóan
nincsenek meg.

Tisztelt Miniszterelnök Úr!

Bizonyítható, hogy a miniszterek az Ön utasítására tagadták meg a válaszadást .
Íme :

2004. október 1-én többek között az alábbi kérdéseket intéztem Miniszterelnök Úrhoz :

Mely médiumokban hirdetett a Nemzeti Kulturális Örökség Minisztériuma a 2002-es
kormányváltás óta?

Mi volt ezeknek a fizetett hirdetéseknek a célja?

Mennyit költött a Nemzeti Kulturális Örökség Minisztériuma fizetett hirdetésekre az alábbi
években :

2001-ben?
2002-ben?
2003-ban
2004-ben?

Ön a válaszadást kiosztotta a Nemzeti Kulturális Örökség Minisztériumát vezető
Hiller István Miniszter Úrnak, akitől az a válasz érkezett, hogy nincs ilyen kimutatás, a válasz
megtalálható a Minisztérium honlapján (nem igaz), a kért adatok államtitkot képeznek stb .

Ezek után, 2005. február 15-én dr . Szakács Imre képviselőtársam az alábbi kérdéseket intézte
közvetlenül a Nemzeti Kulturális Örökség Minisztériumát vezető Dr. Bozóki András
Miniszter Úrhoz:

Mely médiumokban hirdetett a Nemzeti Kulturális Örökség Minisztériuma a 2002-es
kormányváltás óta?

Mi volt ezeknek a fizetett hirdetéseknek a célja?

Mennyit költött a Nemzeti Kulturális Örökség Minisztériuma fizetett hirdetésekre az alábbi
években:

2001-ben?
2002-ben?
2003-ban
2004-ben?

Láss csodát a közvetlenül a Miniszterhez érkezett kérdésre a Miniszter részletes
választ adott, tételesen felsorolva az egyes hirdetéseket .

Mindezek után csak bujkált bennem a kisördög, és 2005 . február 28-án az alábbi
kérdéseket intéztem Miniszterelnök Úrhoz:

Tételesen mely médiumokban hirdetett a Nemzeti Kulturális Örökség Minisztériuma a 2002-
es kormányváltás óta, és mi volt ezeknek a fizetett hirdetéseknek a célja?



Mennyit költött a Nemzeti Kulturális Örökség Minisztériumaa fizetett hirdetésekre az alábbi
években:

2000-ben?
2001-ben?
2002-ben?
2003-ban?
2004-ben?

Ön a válaszadást ismét leosztotta a Nemzeti Kulturális Örökség Minisztériumát vezető
Miniszternek, aki azt válaszolta, hogy a kérdésre Hiller István miniszter úr válaszait
fenntartja, azaz nem választolt érdemben.

Kérdezem ezért Miniszterelnök Urat!

Miért titkolózik a kormány a minisztériumok gazdálkodását illetően?

Mi az oka, hogy ha egy Miniszter Önön keresztül kap meg egy általam beadott
kérdést, ami a Minisztérium gazdálkodására vonatkozik, akkor nincs érdemi válasz, ha szó
szerint ugyanezt a kérdést egy másik képviselő közvetlenül a Miniszterhez intézi részletes
választ kap?

Miért utasította arraa minisztereit, hogy tagadják meg a kormány gazdálkodására fényt
derítő több szál, kérdésre a válaszadást?

Válaszát várom

Budapest, 2005. június 8.
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